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Abstract (en)
The system has a decoder (10), in the secondary gear box of the vehicle to control, which through a timer (11) transmits data and other parameters
to the tachograph. The system includes a removable device (40), installed in the vehicle, which works in association with fixed equipment (24)
installed at the seat. The data relative to the vehicle is collected in a microprocessor (13), which having identified the driver by means of a card
(14), records on another card (14a) this data. The microprocessor (13) is installed inside a black box (15) and the whole of the data contained
in the processor (13) , in the equipment (40) and its screen (12) can be displayed. The device (40) includes its own encoder (10) which works in
combination with a timer (11), a tactile screen (12), a screen (12b) with keyboard (12a), a microprocessor with hard disc (13) protected inside the
black box (15). .

Abstract (fr)
Le système de tachygraphe électronique repose sur la combinaison d'un équipement fixe (24), voir figure 4, d'un équipement mobile (40), voir la
figure n° 1, et d'un équipement d'ouverture (22). L'équipement mobile se compose d'un encodeur (10), qui reçoit les impulsions du secondaire de
la boîte de vitesses du véhicule et les transmet à un minuteur (11), celui-ci envoie les signaux reçus à un microprocesseur sans disque (13), les
différents paramètres d'information reçus de l'encodeur (10) apparaissant sur un écran (12) tactile, équipé d'un clavier alphanumérique (12a) et d'un
visuel (12b). L'équipement mobile (40), décrit précédemment, sera toujours situé à l'intérieur du véhicule, le conducteur de celui-ci pouvant identifier
les différents paramètres sur l'écran (12) et sur le visuel (12b) et agir sur le microprocesseur (13) à travers le clavier alphanumérique. <IMAGE>
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